
 1 

Protokół Nr XXXVI/21 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 22 grudnia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

w Łobżenicy.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy 

na 2022 rok.  

10. Interpelacje, zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXXVI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  
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Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że  

w dzisiejszych obradach uczestniczy czternastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radny nieobecny: Aleksander Tadych. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym temacie. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poinformował, że będziemy pracowali zgodnie  

z przygotowanym porządkiem obrad. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji. Wnioskował  

o przyjęcie tego dokumentu, bez odczytania. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXXV sesji w dniu  

30 listopada 2021 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Następnie otworzył 

dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy Pan Burmistrz posiada informacje na temat podwyżki opłat za odbiór odpadów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Tam chodziło o podwyżkę cen za śmieci dla podmiotów gospodarczych, ale 

chcielibyśmy na piśmie tą informację przekazać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że nie ma podwyżek dla indywidualnych odbiorców za selektywne odpady. 
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W związku z brakiem innych uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że w informacji nie zostały ujęte wszystkie spotkania, w których uczestniczył Pan 

Przewodniczący. Powiedział, że jest zainteresowany sprawą świetlicy w miejscowości 

Kruszki. Zapytał: „Jakie ustalenia ewentualnie są, bo myśmy poruszali ten temat na forum,  

w związku z tym wolałbym, żeby społeczeństwo wiedziało też o tym co my robimy i jaka jest 

nasza troska o zabytki i mieszkańców”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Takie spotkanie zostało zorganizowane i myślę też, że na następną sesję 

postaramy się jeszcze bardziej szczegółowo o tym pomówić”. Oznajmił: „To była dyskusja  

z tymi mieszkańcami, z Panem Burmistrzem i z Panem radnym, tutaj sołtysem. Szukaliśmy 

(…) wyjścia, wypracowania wspólnego stanowiska”. 

Pan Przewodniczący kontynuował, że chodzi o wyremontowanie naszej własności we 

współpracy z mieszkańcami. Dodał: „Myślę, że jest jakiś dobry początek tych rozmów 

dlatego, że chęci tych mieszkańców wyrażane były pozytywne. Oczywiście nie zamierzają się 

przyłożyć do takich dużych inwestycji, jak to z kosztorysu wynikało. Może innym sposobem, 

ale na pewno spotkanie miało się jeszcze w najbliższym czasie odbyć”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Potwierdzam to co mówi Pan Przewodniczący”. Stwierdził, że najlepszym 

rozwiązaniem byłaby naprawa całego dachu. Powiedział: „Wiadomo jaki jest udział nasz  

i jaki jest udział mieszkańców i oni absolutnie nie są w stanie udźwignąć takiego obciążenia. 
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Natomiast są skłonni partycypować w kosztach naprawy tej części dachu, gdzie jest 

największy problem i jeżeli byłaby to wartość 50-60 tys. zł to jest to dla nich do 

udźwignięcia. Umówiliśmy się w ten sposób, że my pojedziemy z Panem …                 *, żeby 

takim systemem, no nie gospodarczym, ale jakoś tak fragmentarycznie do tego tematu 

podejść, żeby to nie był jakiś kosmos finansowy tylko mniej więcej taka wartość, która by 

załatwiła problem, chociaż ja generalnie uważam, że tego problemu do końca, jeżeli tego 

całego dachu nie zrobimy, to nie załatwimy”. 

Następnie Pan Burmistrz stwierdził, że jakiekolwiek remonty w świetlicy wiejskiej są 

nieracjonalne jeżeli nie zostanie naprawiony dach tego obiektu. Zasugerował, aby po Nowym 

Roku pojechać do Kruszek i porozmawiać „jak to zrobić takim systemem gospodarczym, 

żeby ci mieszkańcy mogli to udźwignąć”. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że temat WPF był omawiany na komisjach. Poinformował, że radni otrzymali 

również autopoprawkę Pana Burmistrza. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej był przedmiotem obrad 

wszystkich Komisji Rady. Oznajmił, że wnioski i opinie, które zostały wypracowane, były 

jeszcze powtórnie analizowane na ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. Powiedział: „W trakcie dyskusji nad Wieloletnią Prognozą Finansową  

w stosunku do tego projektu na lata 2022-2034 zostały tutaj zaproponowane przez Pana 

Burmistrza jak i przez radnych różne wnioski, które miałyby ewentualnie spowodować to, 
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żeby ustalić tak dosyć precyzyjnie zadania, które miałyby w roku 2022 być realizowane. 

Generalnie to te zmiany dotyczyły (…) uchwały budżetowej, ale wiadomo, że część z tych 

zmian ma też odniesienie do Wieloletniej Prognozy Finansowej, stąd też ten dokument, który 

został pierwotnie opracowany, musi być też skorygowany”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Zostały doprowadzone do zgodności 

kwestie dochodów związanych właśnie z uzyskaniem środków finansowanych jak również  

i kwestie dotyczące wydatków związanych z zadaniami wieloletnimi, (...) tymi bieżącymi jak 

i również inwestycyjnymi, bo tutaj pewne zmiany zaproponowane w związku  

z przesunięciem realizacji niektórych zadań, z przyśpieszeniem finansowania jednych,  

z opóźnieniem finansowania drugich. Konieczne były tutaj korekty, które zostały 

zaprezentowane w autopoprawce”. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował  

o trzech zadaniach wieloletnich bieżących:  

- projekt miękki przy centrum edukacyjnym w Chlebnie, 

- projekt Erasmus szkoły w Fanianowie, 

- wykonanie projektów planów zagospodarowania przestrzennego - propozycja zwiększenia 

puli na ten cel.  

Oznajmił, że środki na powyższe zadania po autopoprawce mają wynieść 402 300,81 zł.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak poruszył kwestię zadań inwestycyjnych. Powiedział: 

„Należało je skorygować do tych aktualnych wartości”. Poinformował, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej zostały ujęte zadania termomodernizacyjne oraz utworzenie centrum 

edukacyjnego w Chlebnie. Do tego dokumentu wprowadzono nowe zadania wynikające ze 

środków pozyskanych przez Gminę z funduszy rządowych. Oznajmił, że łączne środki na 

wieloletnie zadania inwestycyjne to kwota 13 552 373 zł. 

Dodał, że w WPF znajdują się środki na budowę kanalizacji (900 000 zł), modernizację 

wodociągów (około 5 000 000 zł), budowę drogi w Dębnie (700 000 zł), modernizację Placu 

Wolności w Łobżenicy oraz przebudowę dróg w Luchowie - teren przy świetlicy wiejskiej. 

W dalszej części wystąpienia Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

powiedział: „Te zapisy, które tutaj przedstawiałem, one mają tę konsekwencję, że wpływają 

właśnie z wieloletniej prognozy na budżet jednoroczny, czyli roku 2022”.  

Poinformował: „Dodatkowo wprowadzamy kwotę 1 140 000 zł” zwiększającą w 2023 r. 

dochody ogółem w związku ze sprzedażą składników majątkowych, tj. gruntów  

o powierzchni około 20 ha. 
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Oznajmił: „Jak rozmawialiśmy o tych nowych zadaniach to ciągle mieliśmy na uwadze, że też 

trzeba uzupełnić wkłady własne do tych zadań, stąd też te środki mogą w tym zakresie być 

pomocne”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie WPF jest pozytywna. Radni otrzymali ten dokument (załącznik nr 8 do 

protokołu). 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-2034 wraz z autopoprawką.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/325/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 - wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt budżetu na 2022 rok był oparty o wytyczne i prognozy dochodowe, 

które „na ten moment były pewne i można było je uwzględnić do budżetu”. Oznajmił: „Nie 

mniej, tak jak już wcześniej wspomniałem, trzeba było dokonać pewnych korekt, które 

wynikały w dochodach w związku z tym, że pewne rzeczy zostały nieco inaczej 

zaprezentowane. Zmieniły się te podstawowe kwoty budżetowe, które były wcześniej 

ustalone”. 

Powiedział, że wielkość dochodów, po przyjęciu propozycji zmian, to kwota 41 526 824 zł. 

Dochody bieżące mają wynieść 36 618 449 zł, a dochody majątkowe 4 908 375 zł. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował, że planowane wydatki budżetowe to 

kwota 50 094 716 zł, w tym wydatki bieżące 36 029 599,75 zł. Zaznaczył, że została 

zachowana proporcja pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi (te pierwsze są większe). 

Wydatki na inwestycje wzrosły w porównaniu do stanu pierwotnego - do kwoty  

14 065 116,25 zł. Poinformował, że budżet, który był planowany z nadwyżką, „przerodził się 

w ten sposób w deficyt budżetowy” w wysokości 8 567 892 zł, który zostanie pokryty  

z nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 2 600 000 zł oraz wolnymi środkami 5 967 892 zł. 

Oznajmił, że przychody wzrosną do 10 966 000 zł. Rozchody pozostaną na poziomie 

ustalonym w projekcie uchwały budżetowej. 

Następnie Przewodniczący Komisji Finansowej powiedział, że w autopoprawce zostały 

opisane propozycje zmian do projektu uchwały budżetowej na 2022 rok, będące wynikiem 

debat na Komisjach Rady Miejskiej oraz sposobu realizacji zadań majątkowych na przyszły 

rok. Poinformował: „Zmiany dochodów w planie, czyli mamy w dziale właśnie Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich zmniejszone dochody na dofinansowanie inwestycji Gminy  

o 44 934 zł. Gospodarka komunalna - zwiększenie dochodów o 146 000 zł” i zmniejszenie 

dochodów w działach 852 i 855 o 146 000 zł. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że zmiany w planie wydatków bieżących 

stanowią kwotę 270 640,32 zł. Powiedział, że środki na zadania planistyczne zwiększono  

o 50 000 zł. Poinformował o wzroście wydatków na funkcjonowanie Rady o 22 000 zł. 

Kontynuował, że zmieniają się stopy redyskontowe i należy zwiększyć środki na obsługę 

długu o kwotę 186 640 zł. Poinformował, że dotacja na zabytki została zwiększona  

o 12 000 zł - dla jednostek nie będących podmiotami sektora publicznego. 

W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

oznajmił, że największe zmiany dotyczą wydatków majątkowych. Powiedział, że 
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modernizacja Placu Wolności w Łobżenicy wyniesie 3 900 000 zł. Na realizację tego zadania 

Gmina otrzymała dofinansowanie z rządowego programu Polski Ład. Udział własny to 

244 000 zł. 

Poinformował, że na przebudowę drogi w Dębnie zaplanowano 700 000 zł. Środki te 

pochodzą z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Oznajmił, że wydatki na 

przebudowę drogi w Luchowie to 60 000 zł, z limitem wydatków w 2022 r. w kwocie  

54 700 zł. Jest to zadanie kontynuowane z 2021 r. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował, że 900 000 zł przeznaczono na budowę 

kanalizacji w Witrogoszczy. Wspomniał o zadaniu polegającym na wybudowaniu trzech ujęć 

wody pitnej, wymiany sieci azbestowej w Dębnie i Wiktorówku oraz modernizacji stacji 

uzdatniania wody w Dębnie. Powiedział, że całkowita wartość tej inwestycji wyniesie 

5 000 000 zł. Środki własne Gminy to 300 000 zł. Jest to zadanie wieloletnie. W 2022 r. 

planuje się wydatki w wysokości 3 860 000 zł, a w 2023 r. w kwocie 1 140 000 zł. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że zwiększa 

się środki finansowe na następujące zadania: 

- przebudowa terenu przy remizie w Łobżenicy o 300 000 zł, 

- termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego o 301 000 zł (przesunięcie 

niewykorzystanych środków w 2021 r.), 

- termomodernizacja budynku szkoły w Dźwiersznie Małym o 838 320 zł (przesunięcie 

niewykorzystanych środków w 2021 r.), 

- termomodernizacja budynku Centrum Profilaktyki o 39 651 zł (przesunięcie 

niewykorzystanych środków w 2021 r.). 

Pan Przewodniczący Edward Starszak wspomniał o zmniejszeniu o kwotę 231 275 zł 

wydatków na termomodernizację budynku przedszkola w Łobżenicy. Środki te będą 

wydatkowane w 2021 r.  

Poinformował o rezygnacji z udzielenia dotacji dla ogródków działkowych, ze względu na 

„inne potrzeby, które są w planie naszych działań na rok 2022”. 

Oznajmił, że przychody zostały ustalone na poziomie 10 966 000 zł i zaplanowano je  

w następujących pozycjach: 

- 1 000 000 zł z niewykorzystanych środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

- 900 000 zł z budżetu państwa na uzupełnienie subwencji ogólnej,  

- 700 000 zł z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

- 8 366 000 zł jako wsparcie dla samorządów w ramach Polskiego Ładu. 
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W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

powiedział, że dokonuje się również przesunięcia pomiędzy paragrafami kwoty 520 000 zł  

w związku z wykupem wyemitowanych obligacji komunalnych. 

Stwierdził, że „w wyniku tych zapisów budżet ulega dosyć istotnym zmianom”. 

Poinformował, że załącznik nr 1 do autopoprawki Pana Burmistrza przedstawia zmiany 

dochodów. W załączniku nr 2 zostały przedstawione wydatki bieżące, w załączniku nr 3 

przychody i rozchody, a w załączniku nr 4 wydatki majątkowe. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak dodał: „Wszystkie te zmiany, które zostały 

zaproponowane, są przedmiotem dyskusji i wypracowanych stanowisk, opinii, jak również 

tych koniecznych działań w zakresie uporządkowania realizacji zadań majątkowych na rok 

2022. Komisja Budżetu pozytywnie opiniuje uchwałę budżetową wraz z autopoprawką i do 

Rady Miejskiej rekomenduje do uchwalenia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu jest pozytywna. Dokument ten stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Poinformował, że składał wniosek o wymianę opon w samochodzie pożarniczym. Zapytał: 

„Dlaczego w wydatkach nie jest uwzględnione ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „To nie tak, że nie został uwzględniony. Straże pożarne otrzymały swoje środki  

i w trakcie roku będziemy decydowali (…) co będzie zrealizowane, a co nie będzie 

zrealizowane”. Dodał, że nie jest to wydatek majątkowy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica 

na 2022 rok wraz z autopoprawką.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/326/21 w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok - wraz 

z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

  

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym za przyjęcie budżetu na 2022 rok. Powiedział, że jest to najważniejsza 

uchwała, jaką Rada podejmuje w ciągu roku. Kontynuował: „Określa nasze cele. Określa 

pewną filozofię też funkcjonowania Gminy. Mówię tutaj o zadaniach majątkowych, czyli 

rozwoju tej Gminy. Myślę tak, że wszyscy czuli to, że to będzie trudny budżet. Uważam, że 

jest bardzo odpowiedzialny, realistyczny i bezpieczny dla Gminy i to chyba największa 

wartość, że Pani Skarbnik konstruując ten projekt budżetu bardzo realistycznie podchodziła. 

(…) To wszystko jest bardzo bezpieczne, bardzo realne i wiemy w jakiej sytuacji samorządu  

i w ogóle w kraju się znaleźliśmy, że nie mamy wpływu na pewne czynniki zewnętrzne, które 

niesie ze sobą inflacja. Musimy ciągle w tyle głowy mieć wzrastające koszty”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Polski Ład. Myślę, że ma decydujące znaczenie 

i to jest wielka szansa dla naszego samorządu, ale to jest też ogromne wyzwanie, bo 

dostajemy osiem milionów pieniędzy, ale musimy zabezpieczyć swoje środki i to się już stało 

wyzwaniem w tych wszystkich możliwościach naszej Gminy, także ta ostrożność, 

przezorność w konstrukcji tego budżetu, wypracowaniu ostatecznego kształtu była tutaj 

nieodzowna”. 

Pan Burmistrz stwierdził: „Mimo tej trudnej sytuacji mamy zabezpieczone pieniądze na 

wszystkie wydatki bieżące, na dotacje dla sportu, dla zabytków, na inicjatywy lokalne, na 

nasze porozumienie z Zakładem Gospodarki Komunalnej, na fundusz sołecki”. 
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Oznajmił: „Chcielibyśmy bardziej wnikliwie w przyszłym roku przyglądać się tym wydatkom 

bieżącym, bo z tym może być największy problem i starać się jak najbardziej te wydatki 

bieżące obniżać”. Wyraził obawę o duży wzrost nośników energii. 

Burmistrz Łobżenicy zapewnił, że będziemy starali się dobrze zrealizować budżet Gminy na 

2022 rok. Powiedział, że jest to wyzwanie, ponieważ na inwestycje zaplanowano 14 mln zł. 

Dodał: „Tak nie było nigdy, ale też wiemy jakie są zagrożenia i jaka jest niepewność”. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w tym punkcie obrad odbędzie się kilka głosowań. Zaproponował, aby  

w doraźnej Komisji Statutowej zasiadało pięć osób. Zapytał, czy są inne propozycje. 

Otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie 

liczby członków doraźnej Komisji Statutowej (pięć osób). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, ustaliła liczbę członków 

doraźnej Komisji Statutowej na pięć osób.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków doraźnej Komisji Statutowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zgłosił kandydaturę Pana Przewodniczącego Antoniego Kapeja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Zaproponował kandydaturę Pana Marka Czerczaka.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Marek Czerczak wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Odpowiedział twierdząco. Następnie zgłosił kandydaturę radnego Edmunda Szcześniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Edmund Szcześniak wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Nie wyraził zgody. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zgłosił kandydaturę radnego Edwarda Starszaka. Zapytał, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zaproponował kandydaturę radnego Ryszarda Biniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Ryszard Biniak wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wyraził zgodę. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zgłosił kandydaturę radnego Adama Tadycha. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Adam Tadych wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam Tadych. 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę w obradach ze względu na przygotowanie głosowań  

w systemie eSesja. 

 

Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że będziemy głosowali osobno nad każdą osobą. Następnie poddał pod 

głosowanie kandydaturę radnego Antoniego Kapeja na członka doraźnej Komisji Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę radnego 

Antoniego Kapeja. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Marka Czerczaka na członka doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę 

radnego Marka Czerczaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Edwarda Starszaka na członka doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę radnego 

Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Ryszarda Biniaka na członka doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę 

radnego Ryszarda Biniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Adama Tadycha na członka doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę radnego 

Adama Tadycha. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zgłosił kandydaturę radnego Adama Tadycha. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Adam Tadych wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam Tadych 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych zgłoszeń poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów 

na przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Adama Tadycha na przewodniczącego doraźnej 

Komisji Statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła kandydaturę radnego 

Adama Tadycha na przewodniczącego komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/327/21 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że komisja ustali termin spotkania i będzie pracować nad zmianą Statutu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  

w Łobżenicy na 2022 rok  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że plan pracy Rady został dostarczony radnym. Otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2022 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/328/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Łobżenicy na 

2022 rok, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 10 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja. Radni mogli się  

z nią zapoznać. Została również udzielona odpowiedź na interpelację. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

W imieniu swoim oraz mieszkańców podziękował Panu Burmistrzowi oraz Panu Jonaszowi 

Sikorskiemu za położenie nowej nawierzchni na drodze w kierunku do Wyrzyska.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Na Komisji Budżetowej kiedy dyskutowaliśmy o sprawach 

związanych z planami zagospodarowania przestrzennego, zmianami, (...) padła taka 

propozycja, aby z tym Panem rolnikiem z Wiktorówka, żeby odbyło się spotkanie i chodzi  

o to kiedy, czy odbyło się ? Jeżeli nie to kiedy Pan to chciałby zrealizować ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Zaraz po Nowym Roku chcemy te spotkania zorganizować. W pierwszym 

tygodniu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja mam pytanie. Czy byłaby możliwość wysłania ze straży 

osoby na kurs pomocy doraźnej, bo pogotowie nieraz przyjeżdża późno (…) Prezes mnie o to 

prosił, żeby dopytać o tą sprawę”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Dziwi mnie, że w Dźwiersznie nikt nie ma takiego kursu udzielania pierwszej 

pomocy. Przeanalizujemy to, odpowiem Panu Rademu na następnej sesji”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Złożył życzenia świąteczne. Podkreślił rolę współpracy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w 2021 r. odbędzie się jeszcze jedna sesja - w dniu 29 grudnia o godzinie 

czternastej. Oznajmił, że dzień wcześniej zaplanowane zostało posiedzenie Komisji 

Oświatowej oraz posiedzenie Komisji Finansowej. 

 

Ad. 12 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:10 zakończył obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176 z późn. zm.) oraz  

art. 24 ust. 1 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia  

27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii 

Europejskiej - 4.5.2016 L 119/1. 

 


